
 

 

Z á p i s 

z 13. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice, konaného dne 25.11.2015 

 

Zahájeno:  18.00 hod.                                                                                Ukončeno: 19.35 hod. 

 

Přítomni: Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, Bc. Robert 

Hájek, J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, J. Lipták,          

Ing. F. Marcián, J. Minaříková, L. Přichystal 

Omluveni: V. Mátl, Ing. J. Zemánek 

Hosté: M. Ustohalová 

 

    

1. Technický bod 

Starosta obce zahájil 13. zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice v 18.05 hodin a přivítal 

všechny přítomné. Konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na Úřední 

desce OÚ Rajhradice a to po dobu sedmi dní přede dnem konání dnešního zasedání a dále 

konstatoval, že je přítomno 12 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášení schopné. 

 

Zapisovatelem byl jmenován Luboš Přichystal a Kateřina Sekaninová. 

Dále starosta obce seznámil zastupitele, že je pořizován zvukový záznam jednání, který slouží 

pro potřebu pořízení zápisu tohoto jednání. 

Starosta uvedl, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen k nahlédnutí 

v kanceláři starosty.  

Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 13. zasedání 

ZO. Navrženi byli: Ing. M. Kubeš a Mgr. I. Benadová. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č. 1 

ZO schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 13. veřejné zasedání ZO Rajhradice            

Ing. M. Kubeše a Mgr. I. Benadovou. 

Pro: 12 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, Bc. Robert Hájek, 

J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, J. Lipták,  Ing. F. Marcián,  

L. Přichystal 

Proti:  0    

Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.1 bylo přijato. 

 

Starosta obce přednesl návrh programu zasedání. 

Program:  

1. Technický bod 

2. Návrh rozpočtu na rok 2016 

3. Obecně závazná vyhláška obce Rajhradice č.1/2015 o stanovení systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování odpadů a 

nakládání se stavebním odpadem na území obce Rajhradice 

4. Obecně závazná vyhláška obce Rajhradice č.2/2015 o místním poplatku za provoz 

systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 

komunálních odpadů v Rajhradicích 

5. Dodatek č. 12 ke smlouvě o zavedení a následném vedení majetkové a provozní 

evidence a jejím předávání 



6. Smlouva č.66752/1/2015 o zřízení věcného břemene na části pozemků p.č. 770 

v k.ú. Rajhradice 

7. Určení inventarizačních komisí 

8. Kalkulace vodného pro rok 2016 

9. Různé 

10. Závěr 

 

 

Starosta obce přednesl upravený návrh zasedání: 

 

Upravený program: 

  1. Technický bod 

  2. Návrh rozpočtu na rok 2016 

  3. Obecně závazná vyhláška obce Rajhradice č.1/2015 o stanovení systému  

      shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování odpadů a   

      nakládání se stavebním odpadem na území obce Rajhradice 

  4. Obecně závazná vyhláška obce Rajhradice č.2/2015 o místním poplatku za   

      provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování  komunálních odpadů v Rajhradicích 

  5. Dodatek č.12 ke smlouvě o zavedení a následném vedení majetkové a provozní   

      evidence a o jejím předávání 

  6. Smlouva  č.66752/1/2015 o zřízení věcného břemene na části pozemků p.č. 770   

      v k.ú. Rajhradice 

  7. Určení inventarizačních komisí 

  8. Kalkulace vodného pro rok 2016 

  9. Redukce lovu zajíců 

10. Různé 

 - pozvání na rozsvěcení vánočního stromu 

11. Závěr 

 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.2 
ZO schvaluje upravený program dnešního zasedání. 

Pro: 12 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, Bc. Robert Hájek, 

J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, J. Lipták,  Ing. F. Marcián,  

L. Přichystal 

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.2 bylo přijato. 

 

 

2. Návrh rozpočtu na rok 2016 

Úvodem starosta konstatoval, že návrh rozpočtu byl projednán v radě obce. Návrh rozpočtu 

byl také zaslán všem zastupitelům emailem. Po dnešním projednání bude návrh rozpočtu 

vyvěšen po dobu 15 dnů na úředních deskách pro připomínkování ze strany veřejnosti.  

 

Starosta otevřel diskuzi. 

V diskuzi byli zastupitelé seznámeni s jednotlivými položkami v návrhu rozpočtu na rok 

2016.  



Ing. J. Bednář – ve výdejích návrhu rozpočtu je uvedeno 8mil.Kč na přístavbu MŠ, celkové 

náklady mají být kolem 10mil.Kč. Kde vezmeme ten rozdíl? Z rezervy, když tam není žádná 

částka uvedena?  

Účetní M. Ustohalová – uvedla, že podle stavu financí na konci roku se rezerva doplní, 

peníze na účtech jsou.  

J. Lipták – proč neuděláme také osvětlení v ulici Habřina? 

Starosta – protože jsou ulice z větší zastavěností bez osvětlení a také proto, že je to finančně 

náročné. Musíme dobudování veřejného osvětlení udělat na etapy.  

J. Lipták – jaká jsou pravidla pro prodlužování hlavních řadů inženýrských sítí v majetku 

obce? 

Starosta – prodloužení hlavního řadů hradí obec, přípojky si hradí každý stavebník sám.  

Ing. M. Kubeš – jak to vypadá s přechodem a zastávkou v Loučce? 

Ing. M. Komenda – existují dotace na přechody, možná by to bylo dobré zkusit.  

J. Lipták – proč není uvedena žádná částka v položce územní plánování? 

Starosta – v příštím roce nemáme v úmyslu pořizovat žádné změny územně plánovací 

dokumentace obce.  

J. Lipták – pozemková úprava tam nepatří? 

Starosta – ne, náklady nese stát. 

Ing. M. Komenda – měli bychom, co nejdříve, rozjet výběr dodavatele projektové 

dokumentace pro výstavbu nové ZŠ.   

Starosta - plnění smlouvy můžeme podmínit přidělením dotace.   

 

V 18.40 hodin se dostavila J. Minaříková. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.3 
ZO schvaluje Návrh rozpočtu pro rok 2016. 

Pro: 12 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, Bc. Robert Hájek, 

J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, J. Lipták,  Ing. F. Marcián,  

L. Přichystal 

Proti: 0   

Zdržel se: 1- J. Minaříková 

 

Usnesení č.3 bylo přijato. 

 

 

3. Obecně závazná vyhláška obce Rajhradice č.1/2015 o stanovení systému  

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování odpadů a nakládání 

se stavebním odpadem na území obce Rajhradice 

Starosta konstatoval, že vyhlášku projednala rada obce na svém zasedání dne 23.11.2015 a 

návrh vyhlášky byl zaslán všem zastupitelům.  

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.4  

ZO schvaluje Obecně závazná vyhláška obce Rajhradice č.1/2015 o stanovení systému  

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování odpadů a nakládání se 

stavebním odpadem na území obce Rajhradice. 

 



Pro: 13 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, Bc. Robert Hájek, 

J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, J. Lipták,                           

Ing. F. Marcián, J. Minaříková, L. Přichystal 

Proti: 0   

Zdržel se: 0  

 

Usnesení č.4 bylo přijato. 

 

 

4. Obecně závazná vyhláška obce Rajhradice č.2/2015 o místním poplatku za  provoz 

systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování  

komunálních odpadů v Rajhradicích 

Starosta konstatoval, že vyhlášku projednala rada obce na svém zasedání dne 23.11.2015 a 

návrh vyhlášky byl zaslán všem zastupitelům.  

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.5 

ZO schvaluje Obecně závazná vyhláška obce Rajhradice č.2/2015 o místním poplatku za  

provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování  

komunálních odpadů v Rajhradicích. 

Pro: 13 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, Bc. Robert Hájek, 

J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, J. Lipták,                           

Ing. F. Marcián, J. Minaříková, L. Přichystal 

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.5 bylo přijato. 

 

 

5. Dodatek č.12 ke smlouvě o zavedení a následném vedení majetkové a provozní   

evidence a o jejím předávání 

Dodatek schvalujeme každý rok, cena zůstává stejná jako pro rok 2014.  

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.6 
ZO schvaluje Dodatek č.12 ke smlouvě o zavedení a následném vedení majetkové a provozní   

evidence a o jejím předávání. 

Pro: 13 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, Bc. Robert Hájek, 

J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, J. Lipták,          Ing. F. 

Marcián, J. Minaříková, L. Přichystal 

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.6 bylo přijato. 

 



6. Smlouva  č.66752/1/2015 o zřízení věcného břemene na části pozemků p.č. 770  v k.ú. 

Rajhradice 

Jedná se o plynovou přípojku pro novostavbu rodinného domu na pozemku p.č. 766/3 v. k.ú. 

Rajhradice.  Jednorázová úplata za zřízení věcného břemene činní 500Kč. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.7 
ZO schvaluje Smlouvu č.66752/1/2015 o zřízení věcného břemene na části pozemků p.č. 770  

v k.ú. Rajhradice. 

Pro: 13 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, Bc. Robert Hájek, 

J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, J. Lipták,                           

Ing. F. Marcián, J. Minaříková, L. Přichystal  

Proti: 0  

Zdržel se: 0  

 

Usnesení č.7 bylo přijato. 

 

 

7. Určení inventarizačních komisí 

Starosta seznámil zastupitele s tím, že každý rok se provádí inventarizace majetku obce. 

Starosta navrhl inventarizační komise v tomto složení: 

Hl. inventarizační komise:    předseda: Mgr. I. Benadová,  

               členové: M. Ustohalová, V. Mátl. 

Dílčí inventarizační komise: předseda: J. Klaška,  

     členové: J. Knotek, J. Minaříková. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.8 
ZO schvaluje Plán inventarizace majetku za rok 2015 a inventarizační komise v tomto 

složení: 

Hl. inventarizační komise:    předseda: Mgr. I. Benadová,  

               členové: M. Ustohalová, V. Mátl. 

Dílčí inventarizační komise: předseda: J. Klaška,  

     členové: J. Knotek, J. Minaříková. 

Pro: 13 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, Bc. Robert Hájek, 

J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, J. Lipták,                           

Ing. F. Marcián, J. Minaříková, L. Přichystal 

Proti: 0  

Zdržel se: 0  

 

Usnesení č.8 bylo přijato. 

 

 

 

 

 



8. Kalkulace vodného pro rok 2016 

Starosta konstatoval, že cenu vodného schvaluje zastupitelstvo každý rok. Cena pro rok 2016 

činí 32,66Kč/m
3
. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze.  

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.9 
ZO schvaluje Kalkulaci vodného pro rok 2016. 

Pro: 13 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, Bc. Robert Hájek, 

J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, J. Lipták,                           

Ing. F. Marcián, J. Minaříková, L. Přichystal 

Proti: 0  

Zdržel se: 0  

 

Usnesení č.9 bylo přijato. 

 

 

9. Redukce lovu zajíců 

Obec Rajhradice je členem honebního společenstva a je také zároveň členem výboru 

honebního společenstva. V úterý 24.11.2015 se konala schůze výboru honebního 

společenstva, kde se projednával kritický stav zvěře v honitbě. Jedná se hlavně o počet zajíců, 

který se v důsledku velmi teplého a suchého léta zredukoval na kritickou mez. Výbor 

honebního společenstva se jednomyslně shodl na tom, že pro letošní sezónu by měl být 

odstřel zajíců zastaven. Honební společenstvo bohužel nemůže mysliveckému spolku toto 

přikázat, ale může tento postup mysliveckému spolku doporučit. Na včerejší schůzi 

honebního společenstva bylo dohodnuto, že dokonce týdne bude zaslán dopis Mysliveckému 

spolku Svratka s doporučením zrušit pro letošní sezónu odstřel zajíců. Bylo by vhodné, aby se 

zastupitelstvo obce k tomuto doporučení oficiálně připojilo. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

Ing. M. Komenda -  je to jejich věc, neměli bychom jim do toho mluvit. 

J. Lipták – zatím se neví, jak to dopadne. Ve spolku jsme se o možnosti redukce odstřelu 

zajíců již bavili.  

Ing. M. Komenda – stavy zajíců a bažantů jsou nízké, hony se ruší. Myslivci si to řeší samy, 

oni mají rozhodovat.  

Starosta – vzhledem k tomu, že je obec členem honebního společenstva, tak do toho má co 

mluvit, minimálně může vyjádřit prostřednictvím zastupitelstva svůj názor.  

Ing. M. Komenda – ZO by nemělo rozhodovat, jestli střílet nebo ne. 

Starosta – nechci, aby zastupitelstvo rozhodovalo o střílení jen, aby se připojilo ke stanovisku 

výboru honebního společenstva.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.10 

ZO se připojuje k doporučení výboru honebního společenstva, zrušit pro letošní rok odstřel 

zajíců a pověřuje starostu obce zasláním dopisu Mysliveckému spolku Svratka s tímto 

stanoviskem. 

Pro: 13 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, Bc. Robert Hájek, 

J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, J. Lipták,                           

Ing. F. Marcián, J. Minaříková, L. Přichystal 

Proti: 0  

Zdržel se: 0  

 

Usnesení č.10 bylo přijato. 

 

 

10.Různé 

Starosta - pozval zastupitele na módní přehlídku, která se uskuteční v sobotu 28.11.2015 a na 

rozsvěcení vánočního stromu, které se uskuteční v neděli 29.11.2015. 

J. Lipták – jak to dopadlo se zákazem domovního prodeje? 

Starosta – připravím to. 

J. Lipták – když je v obci umístěn radar na měření rychlosti nemusí být obec označena cedulí 

s testem „Měření rychlosti“? 

Starosta – nemusí. 

Ing. J. Bednář – jak to vypadá s přístavbou školky? Do konce zimy měla být hrubá stavba. 

Starosta – bohužel se přípravné práce spojené s vydáním stavebního povolení trochu 

zkomplikovaly a termínově protáhly. Do září 2016 bychom měli vše stihnout.  

Ing. M. Kubeš – na autobusové zastávce v Loučce je třeba opravit skleněnou výplň. 

Starosta – oprava je dohodnuta na sobotu. 

Ing. M. Kubeš – kdo řeší připomínky k jízdním řádům autobusů? 

Starosta – svoje připomínky pošli na sekretariát OÚ a my se o to postaráme. 

Ing. M. Komenda – 12.12.2015 bude objížďka obce Blučina, která povede i přes naši obec. 

Potrvá 5 dnů.  

 

 

11.Závěr 

Na závěr poděkoval starosta zastupitelům za účast a schůzi ZO ve 19.35 hod. ukončil.  

 

 

Zapsal:  L. Přichystal 

  K. Sekaninová 

     

 

 

 

       Ověřil:  Ing. M. Kubeš, v.r. 

       

  L. Přichystal, v.r.       

  starosta obce         

         Mgr. I. Benadová, v.r. 

 

            

        

                     


